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Kommunledningsförvaltningen 
Sara Bjurefors 
sara.bjurefors@enkoping.se 

Kommunstyrelsen 

Information från kommunstyrelsens råd, 2024-04-09 

Förslag till kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen tar del av informationen 

Beskrivning av ärendet 
Information från kommunstyrelsens råd är en sammanställning av ärenden som 
handlagts i Enköpings kommunala råd och som bör komma kommunstyrelsens till 
dels för kännedom.  

Följande handlingar har inkommit från Enköpings kommunala råd sedan senaste 
redovisningen den 27 februari 2024:   

- Mötesanteckningar, kommunala pensionsrådet, 2024-03-06 
- Mötesanteckningar, kommunala natur- och friluftsrådet, 2024-03-13 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, kommunledningsförvaltningen, 2024-04-03 
Mötesanteckningar, kommunala pensionsrådet, 2024-03-06 
Mötesanteckningar, kommunala natur- och friluftsrådet, 2024-03-13 
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    Mötesanteckningar 

Kommunala pensionärsrådet  

 

Tid och plats  2024-03-06 klockan 13.00–15.00 på Linbanegatan 12 och Teams 

Beslutande Peter Book (M) ordförande 
Uhlo Pettersson, PRO Fjärdhundra  
Ellan Andersson, SPF Seniorerna Örsundet 
Christer Andersson, PRO Enköping 
Bengt Thorsell, SPF Seniorerna Grillby 
Marie Ekberg (S) 
Lena Jensen, SPF Enabygden (nominerad att ersätta Carl-Erik Lind) 
Anneli Djurklou, PRO Trögd 

 
 
Ersättare Bitte Myrsell (M) 

Berit Hansson, PRO Enköping 
Katarina Lindberg, SKPF  
Lillemor Eriksson, PRO Trögd 
 

                     
Övriga deltagare Ulf Lundgren, adjungerad KFS 

Irma Aalto, sekreterare 
 
 
 

1. Öppnande och justering 
Ordförande hälsar välkommen till dagens möte och förklarar mötet öppnat.  
Christer Andersson utses till justerare. 
 
2. Godkännande av föredragningslistan 
Föredragningslistan godkänns.  
 
3. Föregående mötesanteckningar 
Föregående mötesanteckningar godkänns och läggs till handlingar.  

4. Samtal kring stadsutvecklingsprojekt kvarteret runt COOP 
Isabell Eklund, projektledare stadsutveckling på samhällsbyggnadsförvaltningen, berättar för 
mötet att arbetet med kvarteret runt COOP vars arbetsnamn just nu är ”plantskolan” har påbörjats 
därför att fastighetsägaren Genova har önskat att använda området bättre. Deras plan är att 
området fortfarande skulle innehålla handel av livsmedel men även bostäder.  

Mötesdeltagarna gör gruppvis en interaktiv övning där de listar det som de upplever positivt eller 
negativt i området. Resultatet tas med i fortsatt arbete kring vilka värden som ska bevaras i 
området. 

5. Kvarstående frågor från decembermötet 

Förslag om en arbetsgrupp som kan diskutera frågor kring vård och omsorg av pensionärer 
Mötet diskuterar förslaget och beslutar att pensionärsorganisationerna konkretiserar förslaget till 
nästa möte. Viktigt är att gruppens syfte och mål blir konkretiserad. 
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Skolmatsal Örsundsbro, pensionärslunch 
Sekreteraren Irma Aalto informerar mötet att hon har varit i kontakt med rektorn som säger att 
matsalen idag är för trång. Men när nya skolan är på plats välkomnar han oss. 

Uppföljning av hemtjänstindex för 2023 
Lotta Tronét, förvaltningschef vård och omsorg, informerar mötet att förvaltningen tittar på 
möjligheten att använda hemtjänstindexen. Maria Palm verksamhetschef för äldreomsorgen och 
Lena Jensen ordförande SPF Enabygden fortsätter dialogen vidare. 

Hur arbetar kommunen med bedrägerier mot äldre? 
Sekreteraren berättar att kommunen arbetar tillsammans med polisen och banken och just nu 
planeras ett möte till pensionärerna. När datumen är klara skickas inbjudningar till 
pensionärsföreningar. KPR medlemmarna får egna inbjudningar som vi hoppas att de sprider 
vidare. 

6. Frågor från pensionärsorganisationer  
Vård- och omsorgsnämndens åtgärder för att få budget i balans 
Lotta Tronét redogör för mötet om vilka åtgärder förvaltningen ska arbeta vidare med enligt 
nämndens beslut. Hon betonar att alla får en individuell biståndsbedömning. Tanken bakom de 
tilltänkta förändringarna är att det ska bli bättre för de vi är till för och att resurser används på bästa 
sätt. Mötet diskuterar bland annat digitalisering och schablontider. 

Snöröjning har orsakat isolering, hos vem ligger ansvaret? 
Peter Book berättar att fastighetsägaren ansvarar för trottoaren framför fastigheten och 
kommunen för cykelvägarna. Mötet konstaterar att tillsynen är kommunens ansvar. 

Brukarenkät färdtjänst genomförts i kommunen, hur blev resultatet? Hur har man gått tillväga för 
att få rättvisa svar, svårt med digitala enkäter? 
Frågan lämnas till nästa möte på grund av tidsbrist.  

7. Remiss – planprogram för Stationsstaden 
Dokumentation är skickad till pensionärsföreningarnas representanter, vi önskar att föreningarna 
själva besvarar remissen. 

8.  Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 

9. Mötets avslutande 
Ordförande avslutar dagens möte och tackar deltagarna. Nästa möte är 29 maj 13.00-15.00. 
 
 
 

Justeras Justeras  

   
   

Christer Andersson Peter Book  

Ledamot Ordförande  

 
 

 

Antecknat av Irma Aalto sekreterare 
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Datum: 2024-03-13 

Tid: 18:00-19:35 Kommunala Natur- och 
Friluftsrådet Plats: Pepparrotsbadet konferens 

 

Mötet 
sammankallades 
av: 
Ulrika Ornbrant 

 Typ av möte:  
Sammanträde för Kommunalt råd 

 

Deltagare: Beslutande: 
Ulrika Ornbrant (C), ordförande 
Linda Johansson (S), ledamot 
Göran Johansson, Enavandrarna, ledamot 
Ruth Hobro, Entomologiska föreningen, ledamot 
Monica Hallgren, Westerlundsällskapet, ledamot 
Sören Karlsson, Enavandrarna, ersättare 
Christer Toresäter, Friluftsfrämjandet, vice ordförande 
Johan Engvall (S), ersättare 
André Nyman Van der Kaay (C), ersättare 
Tom Norling, OK Enen, ersättare 

 

Frånvarande:  
Pekka Westin, Naturskyddsföreningen, ledamot 
Anders Lindholm, kommunekolog 
Monika Jakobsson, Boglösa, Lillkyrka, Vallby Hembygdsförening,  
Gustav Johansson, Naturskyddsföreningen, ledamot 

 

Övriga deltagare:  
P-O Borgestig, natur, skog och friluftsplanerare 
Christine Langvardt, idrott- och friluftsstrateg, sekreterare 
 

Mötesanteckningar 

Punkt på 
dagordningen 

Öppnande och upprop av ledamöter Föredragshållare Ulrika Ornbrant 

 

Beslut . Kort presentationsrunda/upprop av ledamöter. 
 

Punkt på 
dagordningen 

Föredragningslistan läses upp. Föredragshållare Ulrika Ornbrant 

 

Beslut  
Ulrika öppnar mötet och föredragningslistan godkänns.  
 

Punkt på 
dagordningen 

Justering Föredragshållare Ulrika Ornbrant 

 
 

Beslut Till justerare väljs Christer Toresäter 
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Punkt på 
dagordningen 

Föregående minnesanteckningarna  
 

Föredragshållare: Ulrika Ornbrant 

 

Beslut: Anteckningarna godkänns och läggs till handlingarna 

Punkt på 
dagordningen 

Upplevelseförvaltningen informerar  Föredragshållare: Christine Langvardt 

-Info om ärende Skattmansö, utveckla området till ”året runt” aktiviteter. 

Beslut: KFR tackar och lägger till handlingarna. 
 

Punkt på 
dagordningen 

Samhällsbyggnadsförvaltningen 
informerar  

Föredragshållare: P-O Borgestig 

P-O informerar om mångbruksplan och långsiktiga målet. Vad är målet med vår skog? Presentation och 
repetition om projekt som är på gång.  
Bifogar SBF presentation och mailar ut. 
Ett extra tillfälle bokas in för att presentera mångbruksplanen. 
Mer på gång:  
Utveckla Upplandleden 
Fortsätta utveckla Storskogen 
Trädgårdsdagen 7 september. Naturinriktad del i drömparken 
Vildsvin, älgar, bäver. Ökar mest i Bredsand och Hummelsta 
Medarbetardag SBF, hållbarhet Park och natur. 
Vad ska vi ha skogen till? 

Beslut: KFR tackar för informationen och lägger den med godkännande till handlingarna. 
 

Punkt på 
dagordningen 

Föreningar informerar 
 

Föredragshållare: Föreningsrepresentanter 

Friluftsfrämjandet: Kajakverksamhet startar vecka 12. Fick tips om evenemangskalender på Enköpings.se om 
inplanerade aktiviteter.  
Enavandrarna: 20/3 börjar vårvandringen. Utflykter inplanerade under vår och sommar.  
Westerlundssällskapet: Aktiviteter under hela året. Info finns på hemsidan. 
 
Entomologiska sällskapet: Älvsjömässan, reklam för insekter. 

Beslut: KFR tackar för informationen och lägger den med godkännande till handlingarna. 
 

Punkt på 
dagordningen 

Ordförande informerar 
 

Föredragshållare: Ulrika Ornbrant 

  
-Kolonilotter kommer inte byggas genom LONA projekt på Gröngarn. Mark och Exploatering tittar tillsammans 
med Upplevelseförvaltningen på nya platser, bland annat på möjligheter Urban gardning. 
 

Beslut: Övriga punkter Föredragshållare:  

Fråga ny förening bli representant i KFR: 
1) Cykelklubb 
2) EAI 
3) Scoutföreningen 
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Frågor till UPF: 
-Korvtillstånd, hygien-faktor. SBF och UPF ska ha info. Vad gäller? Christine tar med frågan. 
-Mötesplats- yngre barn vill ha sandhögar, finns det yta? Christine tar med frågan. 
-Konstgräsplaner, är det granulat? Christine tar med frågan. 
 
Förslag nytt datum 9/4 där mångbruksplan blir fokus-område 
13/5 utgår 
 

Punkt på 
dagordningen 

Mötets avslutande Föredragshållare Ulrika Ornbrant 

Ulrika Ornbrant avslutar mötet. 

 
Antecknat av            Justeras   Justeras 
 
 
 
Christine Langvardt              Ulrika Ornbrant  Christer Toresäter 
Sekreterare           Ordförande  Justerare 

 
 
Justerat den 18 mars Enköping.  
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